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ChristenUnie gaat door
met kerkentour
: Contact met kerkgemeentes

brengt Statenleden inspiratie
en lagere drempel

Leeuwarden | Gisteren was het de
Salvatorkerk in Leeuwarden, vorige
week deDoopsgezinde Broederschap
in Surhuisterveen, wat eerder ver-
pleeghuis De Waadwente in Dok-
kum. De kerkentour die de Staten-
fractie van de ChristenUnie in okto-
ber vorig jaar begon, brengt de politi-
ci in heel verschillende kerken. Maar
ondanks die variatie in gezindten is
hun ervaring overal eigenlijk hetzelf-
de: het Woord staat centraal, God
wordt aanbedenendeherkenningen
verbondenheid is er meteen.

,,Daarom hebben we nu al beslo-
ten om niet in juni te stoppen, zoals
weeigenlijk vanplanwaren,maarom
dit te blijven doen. In elk geval vier
jaar”, kondigt fractievoorzitter Anja
Haga aan. ,,Het hoort gewoon bij het

Statenlidmaatschap, vinden we.”
De eerste keren was het spannend

om naar een gemeente toe te gaan.
,,We komen daar niet binnen als poli-
ticus, we komen als christenen. We
willen het ook niet over politiek heb-
ben, maar over het geloof.” En dat
blijkt goed te werken. ,,We schrijven
elke keer een inspiratieverslag op on-
zewebsite.Wat ik ervaar, is dat de ver-
schillen van gemeente tot gemeente

We moeten net als
elke andere christen
gevoed worden,
geïnspireerd raken

veel kleiner zijn dan ik dacht.”
Haga is overal positief ontvangen.

De vraag is wat de relevantie van ker-
kenbezoek is voor haar politieke
werk. ,,We zijn politici, maar met ge-
loof als onze basis.Wemoeten net als
elke andere christen gevoed worden,
geïnspireerd raken, om ons geloof le-
vend te houden. De diensten zelf en
de geloofsgesprekken die we na af-
loop voeren, bieden die inspiratie.”

Voor de ChristenUnie zit er tege-
lijk eenwat directer politiek doel aan
vast. ,,Voor de zomer van 2014 be-
spraken we mogelijkheden ommeer
contact te krijgen met de mensen in
de provincie. Bij de ChristenUnie
zoek je dan toch naar de Friese chris-
tenen, en die vind je in de kerken.”
Haga benadrukt dat de tour niet be-
doeld is omstemmen tewinnenof re-
clame temaken. ,,Wat ikwelmerk, is
dat degenen met wie ik contact heb
gehad, me daarna beter weten te vin-
den. Ik krijgmails van ze, de drempel
is dan weg. En dat is ook belangrijk.”


